
Latvijas Alpīnistu savienības 

Alpīnisma komisijas 

sēdes protokols Nr. _/2021 

 

Attālināti, Zoom platforma, 2021. gada 15. oktobrī, 18:00-19:00. 

Alpīnisma komisijas sēdē piedalās: Valdis Puriņš, Gita Logina, Mārtiņš Bušs, Oļegs 

Silins, Nauris Hofmanis. 

Sēdi vada: Valdis Puriņš 

Protokolē: Nauris Hofmanis 

 

Darba kārtība: 

1. AK finanšu sadalījums (precizēt finanšu izlietojumu pa pozīcijām); 

2. Gada noslēguma pasākuma organizācija; 

3. Uzlabojumi kāpienu reģistra mājaslapā. 

 

1. V. Puriņš informē: Gada noslēguma pasākumam no nenotikušajām sacensībām ir 2018 euro. 

Nepieciešams izlemt kam tieši tiks tērēti, kādas pozīcijas norādīt atskaitēs. 

Nauris – daļu finanses varētu ieguldīt nākamā gada sacensību balvās, piemēram, Latvijas 

Čempionātam. 

 Oļegs – varētu izveidot jaunus dizaina kausus Zelmas Bej-Mamikonjanas sacensību 

uzvarētājiem. Esošie ir novecojuši un nav glīti. 

Valdis – varētu sataisīt arī prezentreklāmas balvas ar LAS logo sacensību laureātiem. 

Nolemts: 

 500 euro – balvas Latvijas Čempionāta A klasei (3 komandas pa 6 cilvēkiem), sarakstu 

sastāda Nauris, pasūta Valdis; 

 500 euro – jauni kausi Zelmas Bej-Mamikonjanas sacensību uzvarētājiem (3 gb. 

dažādām vecuma grupām), sazinās, organizē un pasūta Oļegs; 

 500 euro – prezentreklāma (termosi, lakati u.c.), apkopo iespējas un pasūta Valdis; 

 518 euro – gada noslēguma pasākuma vietas īre, tehniskais nodrošinājums, Valdis. 

2. Nepieciešams izplānot kad, kur, kā, ar kādu programmu notiks gada noslēguma pasākums 

alpīnismā. 

Nolemts: Gada noslēguma pasākums notiks 2022. gada 14. janvārī plkst. 19:00 Gandrs 

kāpšanas torņa teritorijā atbilstoši epidemioliģiskajiem noteikumiem. 

Noslēguma pasākuma programmā iekļaujama un notiks kalnu bilžu fotokonkursa 

apbalvošana. Izveidot konkursa nolikumu un publicēt to LAS mājaslapā un Facebook vietnē 

līdz 1. decembrim, atbildīgais – Nauris. 



3. V. Puriņš: nepieciešams biedriem iesūtīt konkrētus ieteikumus par to, ko nepieciešams 

mainīt kāpienu reģistra mājaslapā. 

Oļegs nosūtīs savus un kluba Traverss priekšlikumus. 

Mārtiņš sazināsies ar programmētāju, kurš ir izteicis vēlmi piedalīties datubāzes uzlabošanā. 

 

 

Sēdes vadītājs V. Puriņš 

 

Protokolists N. Hofmanis 


